
Zápis ze zasedání školské rady konané 16. 1. 2019

 
Přítomni:

 
D. Kopecká

 
J. Hawryluková

 
H. Králíková

 
P. Wrlíková

 
J. Košatová

 
Omluvena - R. Ondroušková

 
Program:

 
Rada přivítala novou členku- zvolenou jako zástupkyni rodičů žáků - paní Janu Košatovou.

 
Rada byla informována, že se dosud nepřihlásil zájemce o místo asistenta na druhém stupni.

 
Rada předala zástupcům školy podnět od veřejnos� – ve věci nedostatečné pružnos� trampolíny
v tělocvičně, věc bude prošetřena. Trampolíny i další tělocvičné nářadí prochází pravidelnou revizí.

 
Rada byla informována, že ve zbývající čás� školního roku 2018/2019 nejsou plánována další ředitelská
volna.

 
Rada byla informována o chystaném běžkařském kurzu, bylo ob�žné naplnit jeho kapacitu. Vyskytla se
drobná nedorozumění při informování o změně konání této akce.

 
Rada odsouhlasila zrušení kontaktního e- mailu uvedeného na webu ZŠ - rada.zs@seznam.cz , jednotlivé
členky je možné kontaktovat na jejich soukromém e- mailu.

 
Rada opět řešila možnos� zlepšení bezpečnos� přecházení u školy.  Situace je každé ráno směrem od lípy
velmi nepřehledná. Na web ZŠ bude umístěna výzva pro rodiče - řidiče, aby u školy nezastavovali a
nevyčkávali, zda dě� ke vchodu ZŠ zvládnou dojít. Dle zjištění z vedení obce, bude pravděpodobně možné na
retardér u ZŠ umís�t přechod, dále budou zvýrazněny vyznačené čáry před vjezdem do hasičárny a v jejich
meziprostoru umístěna silueta chodce.

 
Příš� zasedání školské rady se uskuteční na jaře 2019 v případě potřeby i dříve.

 
 

 
Hana Králíková

http://smtp.valinet.cz/webmail/src/compose.php?send_to=rada.zs@seznam.cz


 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 


